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Transportudvalget har i brev af 27. september 2012 stillet mig følgende spørgs-
mål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).

Spørgsmål nr. 1108:

Kan ministeren bekræfte, at der ikke er behov for flere afgange med IC- og lyn-
tog mellem København og Fredericia, hvis der er tilstrækkelig med siddekapa-
citet i de sammenkoblede togsæt?

Svar:

Nej, det kan jeg ikke bekræfte. Regeringen har et ambitiøst mål om, at dansker-
ne skal køre dobbelt så meget i tog i 2030. Dette kræver en stor indsats, som 
blandt andet kan indebære flere togafgange og/eller en smartere trafikbetje-
ning på forskellige strækninger i hele landet, herunder også strækningen Kø-
benhavn-Fredericia. 

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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